

«Οι φερομόνες μας “σέρνουν” από τη μύτη» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 26-4-1998.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φερομόνη 683, φερομόνες 632]

φιλοευρωπαϊστής

«Ωστόσο η ΕΕ περνά τώρα μία ακόμα κρίση, θεσμική αλλά και οικονομικοκοινωνική, και κατά συνέπεια ο “τιμονιέρης” θα πρέπει να συγκεντρώνει όλα τα απαραίτητα προσόντα για τη θέση αυτή. Δηλαδή, να είναι φιλοευρωπαϊστής, γενικά αποδεκτός, ισχυρή προσωπικότητα, ρεαλιστής, δοκιμασμένος, οργανωτικός και όλα τα συναφή», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 7-5-2009.

«Χείρα συνεργασίας στον Πούτιν έτεινε ο Αμερικανός υπουργός Άμυνας Ρόμπερτ Γκέιτς, μετά και την εκλογή του φιλοευρωπαϊστή Ντόναλντ Τουσκ, που σκοπεύει να κάνει νέο σκληρό παζάρι με την Ουάσιγκτον», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 24-10-2007.

«Ενώ ο κ. Ερντογάν υπερέβη και τον πλέον ακραιφνή Τούρκο φιλοευρωπαϊστή, υπερθεματίζοντας ως προς την ευρωπαϊκή προοπτική της Τουρκίας και ζητώντας συγκεκριμένη ημερομηνία για την έναρξη των ενταξιακών διαπραγματεύσεων στην Κοπεγχάγη, η στρατιωτική ηγεσία ανακοίνωσε ότι θα σεβαστεί τη λαϊκή ετυμηγορία», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 6-11-2002.

«Ενδεικτικές ως προς αυτό είναι, πρόσφατες δηλώσεις του συντηρητικού “φιλοευρωπαϊστή” ηγέτη της Ουγγαρίας Βίκτορ Όρμπαν σε γερμανική εφημερίδα ότι, τελικά, η ένταξη της χώρας του στην ΕΕ συνεπιφέρει περισσότερα μειονεκτήματα παρά πλεονεκτήματα για τους Ούγγρους», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 19-10-2000.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φιλοευρωπαϊστής 347, φιλοευρωπαϊστή 229, φιλοευρωπαϊστές 449 / και με ενωτικό]

φιλοπεριβαλλοντικός, -ή, -ό

«Ο όμιλος, που συστήθηκε το 2002, έχει σήμερα 22 δραστήρια μέλη και ασχολείται με πολλές φιλοπεριβαλλοντικές δράσεις», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 6-4-2010.

«Οι όποιες προσπάθειες πρόληψης επαφίονται στην τοπική αυτοδιοίκηση, η οποία δε μας έχει πείσει ότι διακατέχεται από φιλοπεριβαλλοντικά αισθήματα», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 6-9-2009, σελ. 26.

«Τέλος, στον αγροτικό τομέα, μετά τον πρόσφατο “έλεγχο υγείας” της νέας ΚΑΠ, θα απαιτηθεί ορθολογική διαχείριση των κονδυλίων που μεταφέρονται από τον πυλώνα Ι (εισοδηματικές ενισχύσεις) στον πυλώνα ΙΙ (ανάπτυξη), για την ενθάρρυνση των φιλοπεριβαλλοντικών επενδύσεων», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 25-7-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φιλοπεριβαλλοντικός 238, φιλοπεριβαλλοντικό 826, φιλοπεριβαλλοντική 913, φιλοπεριβαλλοντικοί 211, φιλοπεριβαλλοντικές 913 / φιλο-περιβαλλοντικός 13, φιλο-περιβαλλοντικό 143, φιλο-περιβαλλοντική 299]

φοροεισαγγελέας

«Σαφάρι με τον φοροεισαγγελέα» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 28-4-2011.
 «Στο εδώλιο ο φοροεισαγγελέας» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 26-1-2011.
 «Φοροεισαγγελέας για ΦΠΑ και φοροφυγάδες» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 16-1-2011.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φοροεισαγγελέας 204, φοροεισαγγελέα 68, φοροεισαγγελείς 1 / φορο-εισαγγελέας 7]

φοροκάρτα

«Στη διάθεση του κοινού η φοροκάρτα από Δευτέρα (τίτλος). Με τη φοροκάρτα οι φορολογούμενοι απαλλάσσονται από την υποχρέωση συγκέντρωσης των αποδείξεων σε φυσική μορφή, καθώς θα καταγράφονται ηλεκτρονικά οι αποδείξεις των δαπανών τους» (υπότιτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 2-10-2011.

«Τέρμα στη χαρτούρα των αποδείξεων που απαιτείται να μαζεύει ο καταναλωτής για να κατοχυρώσει το αφορολόγητο όριο των 12.000 ευρώ βάζει η φοροκάρτα που μπαίνει στη ζωή μας τον Μάιο», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 25-5-2011.

«Επιμένει για τη φοροκάρτα το υπουργείο Οικονομικών» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 14-12-2010.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φοροκάρτα 822, φοροκάρτες 746 / και με ενωτικό]

φορονομοσχέδιο

«Υπουργικό για το νέο φορο-νομοσχέδιο» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 25-1-2011.

«Συμπληρωματικό φορο-νομοσχέδιο» (τίτλος), *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 30-3-2010.

«Ποιες μετοχές ωφελούνται από το φορο-νομοσχέδιο» (τίτλος), *ΗΜΕΡΗΣΙΑ* (ηλ. έκδ.), 26-1-2010.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: φορονομοσχέδιο 372, φορονομοσχέδια 165 / φορο-νομοσχέδιο 141]

φοροπαράβαση

«Το πόιντ σίστεμ των ελεγκτικών μηχανισμών του υπουργείου Οικονομικών ενεργοποιείται από την 1η Νοεμβρίου και σε απόφαση του ανα-